
Den energipolitikken som føres i Norge er kontraproduktiv og feil!

De som produserer energi i Norge tjener store penger. Men det gjør ikke 
samfunnet som helhet.
All virksomhet trenger billigst mulig energi! Da gjelder det ikke å gjøre 
energien mest mulig kostbar.
Billigst mulig energi ville vært et konkurransefortrinn for norske virksomheter i
konkurranse med utenlandske virksomheter. 
Vi kan ikke leve på energi alene! Og å selge den ut bidrar ikke positivt til norsk 
virksomhet og arbeidsplasser. Tvert imot!

Energi er en resurs ikke en vare. En ressurs som vi har flust av i Norge. 
Vannkraft og drivstoff fra oljen. 

Før endringen av energiloven i 1990 som gjorde energien til en vare ble det 
etablert kraftkrevende virksomheter i Norge. Etter lovendringen har dette endret
seg og  mange har blitt borte, flyttet til utlandet.   
Og det har blitt vanskeligere å etablere nye virksomheter, Flere klarer seg ikke 
og  går konkurs.

Vi må tilbake til den situasjon at energi betraktes som en ressurs. Og at den 
gjøres tilgjengelig for alle i Norge til lavest mulig pris!

Det gjelder drivstoff og vannkraft! Kostpris! Og oljefondet er kilden til å få de 
ytterligere ned..

Politikerne og deres økonomiske rådgivere kan ikke tenke! 
Hverken sosialismen eller kapitalismen har de riktige svarene på dette!
Det må tenkes nytt og da nytter det ikke å låse seg fast i gamle ubrukelige 
ideologier!

Hvordan smører man samfunnsmaskineriet? Det er oppgaven. 
Et velsmurt maskineri bringer inntekter til å drifte fellesskapet.
Kontraproduktive ekstraordinære skatter og avgifter må bort!
Lønn som det ikke går å leve av må utryddes! Organisering!

Uten billig energi får vi ikke til noe som helst! Energiressursene er 
allemannseie.

Jeg er klar over at dette reiser mange spørsmål av typen: «Hva gjør vi så 
med ......». Jeg har svaret på de fleste! Jeg er klar over at det noen ganger blir 
tøft. 



Det er skapes store problem når man slutter å bruke fossil energi og erstatter det
med strøm! Likeså når man benytter strøm unødvendig. For å få overgangen til 
strøm sørget man for høye drivstoff priser. Konsekvensen er underskudd på 
strøm og høye strømpriser.  Vindkraft utbygging tåler ikke lave strømpriser. Det
opprettholder høye strømpriser. Vindkraft alene leverer ikke stabilt.
Alt dette er negative konsekvenser av klimapolitikken!
Jeg ikke bare mener at klimapolitikken er feil men kan vise at den er det! Derfor
er det min mening at den må bort og da vil kraftproblemene forsvinne!

Det er rikelig med energi i Norge bare den forvaltes riktig. 
Egentlig påvirker ikke krigen i Ukraina vår tilgang til energi ressurser! Takket 
være oljen tjener vi på krigen.

Klimapolitikken er feil forteller fysikkens lover og observasjoner oss.
Det er slik at luften i atmosfæren tar imot energi fra jorden, land og hav. Energi 
som jorden har mottatt fra solen.   Luften forflytter seg i atmosfæren og treffer 
på et kaldere område og energien avgis til temperaturen er utlignet. Luften 
beveger seg videre og det samme skjer helt til energien avgis ut i det tomme 
rommet fra atmosfærens øverste lag. Dette skjer over året samtidig som jorden 
mottar ny energi fra solen. Atmosfæren forsinker avgangen av energi, forsinker 
avkjølingen. Målingene viser en linjær temperatur økning de siste 45 årene på 
0,015 C/år. Global oppvarming har ikke akselerert disse årene!. 

CO2 i sammenhengen er et komplekst molekyl som tar imot mye energi 
sammenlignet med f.eks. det enkle N2 molekylet. 
Når mengden CO2 øker i atmosfæren så øker opptatt mengde energi  mye. Da 
øker avgangen av energi mye, dvs. avkjølingen øker mye. Tilsvarende hvis man
reduserer mengden CO2 i atmosfæren så avgis mindre energi gjennom CO2 og 
man får en økt oppvarming. Slik fungerer CO2 i atmosfæren! 
Hvorfor skal man så fortsette å redusere CO2 utslipp, det har jo motsatt 
effekt enn det man ønsker?

Denne politikken er feil og den hindrer en god energiforvaltning, derfor må
den legges om!

Det er et stort problem til og det er EØS avtalen og koblingen til EUs frie 
marked, herunder EUs energimarked.. 
Skal vi få skikk på energipolitikken og Norsk økonomi så å vi ut av EØS, kort 
og godt. Jeg tenker at hvis man ser nærmere på saken så er ikke all handel med 
EU positiv for Norske bedrifter og norske virksomheter. Og da vil en normal 
handelsavtale være best! 
Jeg tenker at en ny energipolitikk vil reparere det meste i sammenhengen!


